
Zápis 
ze schůze výboru pobočného spolku ČIS při Národním archivu, z. s., 

konané dne 26. dubna 2018 
 

Přítomni: Lenka Matušíková, Helena Klímová, Lucie Křížová, Roman Straka, Ivo Navrátil 

1. Schůzi zahájila dr. Lenka Matušíková uvítáním členů výboru.  

2. Úvodem byla zhodnocena valná hromada v Národním muzeu – Českém muzeu hudby, 
která proběhla zdárně a ke spokojenosti zúčastněných. Za nájem sálu jsme zaplatili 514 
Kč, za občerstvení 3250 Kč. 

3. Podle posledního výpisu k 31. 3. 2018 má pobočka na účtu 351 494,17 Kč. Daňové při-
znání bylo podáno, poplatek za zpracování ve výši 4000 Kč proplacen. 

4. Dr. Matušíková podala informaci o přípravě exkurze 11. – 19. 5. 2018. Zdá se, že nás bu-
de ochoten přijmout jen Královský archiv v Bruselu, zato navštívíme Evropský parlament 
a archiv EU. Všechna místa jsou obsazena, nikdo účast nezrušil. Požádá ČIS o příspěvek 
7000 Kč. 

5. Dr. Matušíková informovala o postupu příprav archivní konference 2019, jež se bude ko-
nat v dubnu v Plzni. Je vymyšleno 13 bloků: 

1) Výroba alkoholu v průmyslovém opojení 
2) Archivní vzdělávání 
3) Vzdělávání archivářů 
4) Ediční činnost archivů 
5) Zpracování archiválií ve státních archivech 
6) Elektronická spisová služba 
7) Elektronické dokumenty 
8) Autenticita v postfaktickém věku 
9) Mediální archivy 

10) Církevní archivy 
11) Ochrana osobních údajů 
12) Univerzitní archiváři 
13) Archivy včera, dnes a zítra 

6. Příští archivní exkurze by mohla směřovat do východního Slovenska a do Maďarska. 

7. Roman Straka připomněl nezbytnost vyrovnat se s požadavky nařízení EU o ochraně 
osobních údajů (GDPR) – bude předmětem příští schůze výboru.  

8. Příští schůze výboru pobočky se bude konat 19. června 2018. 

 

Zapsal: I. Navrátil 


